
Proto 61 Nr XIII.2025 
z XIII Sesji Rady Gminy Siubice 

odbytej w 1niu 31 marca 2025 r. 

Obrady XIII Sesji Rady Gminy Slubice odbyly siy w godz. 11 17_1252 oraz byly 
transmitowane na zywo w internecie. Obrady prowadzil przewodnicz'!cy Waldemar Stanczak. 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 15 os6b tj. 100%. 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz pminy, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik gminy, 
4. 	 Krzysztof Ledzion - radny Rady Powiatu Plockiego 
5. 	 radni wedlug zal,!czonej listy obecnosci, 
6. 	 soltysi wedlug zal'!czonej listy obec~osci. 

Do pkt. 1 
Waldemar Stanczak - przewodnicz'!cy Rady otworzyl obrady XIII sesji Rady Gminy 

Slubice, powital wszystkie panie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
skarbnik, go sci oraz soltys6w. Na podstawie listy obecnosci stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 
15 radnych, co oznacza, ze Rada Gminy Slubice moze obradowac i podejmowac prawomocne 
uchwaly. 

Do pkt. 2 
Przewodnicz'!cy poddal pod glosowanie porz'!dek obrad, kt6ry zostal dostarczony 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsz,! sesjy. Radni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - stan 15 obecnych jednoglosnie przyjyla porz~dek I 
obrad. Porz'!dek obrad przedstawia siy nastypuj,!co: 

1. 	 Otwarcie Sesji. 
2. 	 Przyjycie porz'!dku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 17 lutego 2025 r. 

do 30 marca 2025 r. I 	 I 
4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci Gminne 0 Osrodka Pomocy Spolecznej w Slubicach za 2024 
rok. 

6. 	 Sprawozdanie Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej z realizacji zadan z zakresu 
wspierania rodziny na terenie Gminy Slubice za 2024 r. 

7. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci Zespolu Interdyscyplinarnego za 2024 r. 

8. 	 Informacja z realizacji Gnlinnego Programu Profilaktyki i Rozwi,!zywania Problem6w 
Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii za 2024 rok w 
gminie Slubice. 

9. 	 Podj~cie uchwal w sprawie: ..1 . 
a) zmIany Uchwaly BudzetoweJ Gmlpy Slublce na rok 2025, 

b)przyjycia programu opieki nhd zwierzytami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomnosci zwierz'!t na terenie gminy Slubice, powiat plocki, woj . mazowieckie, 



c) szczegolowych zasad ponoszenia odplatnosci za pobyt w schronisku dla osob 

bezdomnych oraz schronisku dla osob bezdomnych z uslugami opiekunczymi, 

d) ustalenia zasad przeznaczenia do sprzedazy nieruchomosci gruntowych oddanych 

w uzytkowanie wieczyste oraz szczegolowych wytycznych sprzedazy nieruchomosci 
gruntowych na rzecz ich uzytkownikow wieczystych, 

e) ustalenia wysokosci diet przyslugujqcych radnym oraz zasad ich wyplacania, 

f) zmieniajqca uchwal~ w sprawie ustalenia diet soltysow. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Przyj~cie protokolu z XII sesji Rady Gminy. 

12. Sprawy rome. 

13. Zakonczenie obrad. 

Do okt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci mi~dzysesyjnej W ojta Gminy za okres od 17 lutego 

2025r. do 30 marca 2025 r. (material w zalqczeniu). 

Do okt. 4 
Radny Dariusz Wolinski poprosil Wojta 0 uzupelnienie refultaten1 lub piachem alba 

zwirem trzech drog, 0 ktorych radny wspomina bardzo cz~sto min. droga kolo Pana M., droga 

kolo Panstwa Cz. oraz droga kolo Pana N. w kierunku Kaizestrase. Radny przypomnial 

rowniez 0 pochylonej wierzbie i poprosil 0 rozmow~ z wlascicielem posesji, na ktorej stoi 
drzewo. 

Radna Jadwiga Lewandowska poprosila 0 uzupelnienie nawierzchni na drodze przez 

Stare Budy, dokladnie na zakr~cie, gdzie porobily si~ dziury. 

Radny Damian Januszewski rowniez poprosil 0 uzupelnienie alba 0 wyrownanie drog 

kolo Pana L w kierunku Kalinowa oraz kolo Pana M. jadqc dalej przez Sady az do Wymysla. 

Radna Teresa Sitkiewicz rowniez poprosila 0 wyrownanie drog od Pana M. w stron~ 
Wojewodzkiej oraz wyjezdzajqc od hydroforni a takZe kolo Pana D na Jamnie. Radna 

rowniez poprosila 0 interwencj~ radnego powiatowego w sprawie drogi na Jamno, gdyz mialy 
bye zrobione podjazdy od strony drogi powiatowej oraz podci~cia drzew i zakrzaczen. 

Radna Katarzyna Milczarek rowniez poprosila, aby na terenie miejscowosci Laziska 

oraz czese Bonczy uzupelnie powybijane pobocza przy drogach. Radna przypomniala takze 

Panu Krzysztofowi Ledzionowi 0 drodze powiatowej od drogi wojewodzkiej w stron~ 

powiatu gostyninskiego. Mieszkancy postulujq 0 wyrownanie poboczy oraz wyci~cie 

zakrzaczen. 
Radny Robert Bedyk zapytal, kiedy b~dq uzupelnione znaki drogowe na drogach 

gminnych. 
Radna Sylwia Gorecka zapytala czy obok kosciola b~dq postawione pacholki by moc 

swobodnie przejezdzae przez ulic~ chojaki oraz poprosila 0 zalatanie dziur przy kosciele. 

Do okt. 5 
Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze sprawozdanie z dzialalnosci 

Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Slubicach za 2024 rok zostalo przeslane do 
radnych drogq elektronicznq oraz omowione na komisji i wszyscy radni dokladnie si~ z nim 
zapoznali (material w zalqczeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

2 



Radni zaopiniowali pozytywnie sl aWOZdanie, 

Do pkt. 6 I 

Przewodniczqcy Rady Gminy ppinformowal, ze sprawozdanie z realizacji zadan 

z zakresu wspierania rodziny na terenie Gminy Slubice za 2024 r. zostalo przeslane 

do radnych drogq elektronicznq oraz 0J OWiOne na komisji i wszyscy radni dokladnie siy 

z nim zapoznali (material w zalqczeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan Hqdz uwag. 

Radni zaopiniowali pozytywnie sRrawozdanie. 

Do pkt. 7 l 
Przewodniczqcy Rady Gminy poi formowal, ze sprawozdanie z dzialalnosci Zespolu 

Interdyscyplinarnego za 2024 r. zostalo przeslane do radnych drogq elektronicznq 

oraz omowione na komisji i wszyscy radni dokladnie siy z nim zapoznali (material 

w zalqczeni u). 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

Radni zaopiniowali pozytywnie sJ rawozdanie. 

Do pkt. 8 
Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze Informacja z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiqzyw'lnia Problemow Alkoholowych oraz Gminnego 

Programu Przeciwdzialania Narkomanii za 2024 rok w gminie Slubice zostalo przeslane 

do radnych drogq elektronicznq oraz orhowione na komisji i wszyscy radni dokladnie siy 

z nim zapoznali (n1aterial w zalqczeniu). 

Radni nie mieli zadnych zapytan bqdz uwag. 

Radni zaopiniowali pozytywnie informacjy. 

Do pkt. 9.1 
Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly w 

sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2025. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gn1iny Slubice na rok 

2025, wraz z imiennyn1 rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 9.2 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie przyjycia programu opieki nad zwierzytan1i bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdon1nosci zwierzqt na terenie gminy Slubice, powiat plocki, woj. mazowieckie. 

Pytan i uwag nie zgloszono. I 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie przyjycia programu opieki nad zwierzytami bezdomnymi I 
oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz'lt na terenie gminy Slubice, powiat plocki, woj. 

mazowieckie, wraz z in1iennym rejestrerh glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 
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Do pkt. 9.3 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie szczeg610wych zasad ponoszenia odplatnosci za pobyt w schronisku dla os6b 
bezdomnych oraz schronisku dla os6b bezdomnych z uslugami opiekunczymi. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie szczeg610wych zasad ponoszenia odplatnosci za pobyt w 

schronisku dla os6b bezdomnych oraz schronisku dla os6b bezdomnych z uslugami 
opiekunczymi wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 
Do pkt. 9.4 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie ustalenia zasad przeznaczenia do sprzedazy nieruchomosci gruntowych oddanych 

w u.zytkowanie wieczyste oraz szczeg610wych wytycznych sprzeda.zy nieruchomosci 

gruntowych na rzecz ich u.zytkownik6w wieczystych. 

W6jt zabral glos i poinformowal, ze czyse grunt6w gminnych jest oddana w 

u.zytkowanie wieczyste. W zwiqzku z tym, ze pojawila siy ustawa 0 gospodarce 
nieruchomosciami z 2024r, kt6rq wlasnie przytoczyl Przewodniczqcy Rady to gmina jest 
zobligowana do podjycia takiej uchwaly. Ponadto W6jt poinformowal, ze dw6ch 

u.zytkownik6w grunt6w wieczystych zlo.zyli wniosek 0 nabycie tych grunt6w co im daje 

mozliwose wlasnie ta ustawa z 2024 roku. W przeczytanym projekcie uchwaly jest mowa, 0 
bonifikacje kt6ra moze bye przeznaczone przy sprzeda.zy przez samorzqd, ale tylko wylqcznie 

wtedy, kiedy te grunty Sq przeznaczone na cele mieszkaniowe. Na ten moment takiej sytuacji 

nle mamy. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie ustalenia zasad przeznaczenia do sprzedazy nieruchomosci 

gruntowych oddanych w u.zytkowanie wieczyste oraz szczeg610wych wytycznych sprzeda.zy 
nieruchomosci gruntowych na rzecz ich uzytkownik6w wieczystych wraz z imiennym 
rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 
Do pkt. 9.5 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 
w sprawie ustalenia wysokosci diet przyslugujqcych radnym oraz zasad ich wyplacania. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie ustalenia wysokosci diet przyslugujqcych radnym oraz zasad ich 

wyplacania wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalqcznik do protokolu. 
Do pkt. 9.6 

Przewodniczqcy Rady Gminy Waldemar Stanczak przedstawil projekt uchwaly 

zmieniajqcy uchwaly w sprawie ustalenia diet soltys6w. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
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Uchwala zmieniaj,!ca uchwaly w sprawie ustalenia diet soltys6w wraz z imiennym 
rejestrem glosowan stanowi zal'!cznik do I rotokolu. 
Do pkt. 10 

W6jt odpowiedzial og6lnie w sprawie wszystkich dr6g. Poinformowal, ze 

ostatnio byla poprawiana droga na ul. Polnej oraz niedlug,! byd,! wycinane tam zakrzaczenia. 
Przez okolo cztery dni doprowadzana byl~ do stanu przejezdnosci droga gruntowa za Parkiem 

w Slubicach. Z pomoc,! dw6ch wlasciciell dzialek, kt6re S,! usytuowane przy tej drodze udalo 

siy j,! uprz,!tn,!c. W dniu dzisiejszym r6wniez byly wykonywanie drobne prace 

zabezpieczaj,!ce na ul. Polnej. Na Przyb~rowie zapada siy mostek, bydzie tam wymieniany 

przepust, ale to dopiero w p6zniejszym czasie, gdyz teraz jest tam za duza ilose wody. W6jt 

powiedzial, ze pogoda juz dopisuje jest cieplo, a wiyc prace zwi,!zane z drogami byd,! 

dzielone na poszczeg6lne etapy i systemqtycznie wykonywane. Wszystkie drogi wymienione 

przez radnych postaramy siy wyr6wnac i uzupelnic. 
W6jt odpowiedzial radnemu Robertowi Bedykowi, ze po wyr6wnaniu 

i uzupelnieniu dr6g byd,! uzupelniane znaf i drogowe. 
Do pkt. 11 

Przewodnicz,!cy Rady Gmlny poinformowal, ze protok6l z XII sesJl Rady 

Gminy Slubice zostal przeslany do radnych drog,! elektroniczn,!. 

Radni nie mieli zadnych zapytan b,!dz uwag. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Protok6l z XII sesji Rady Gminy Slubice wraz z Imlennym rejestrem glosowan 

stanowi zal,!cznik do protokolu. 

Do pkt. 12 
Glos zabral radny Powiatu Plockiego Krzysztof Ledzion w pierwszej kolejnosci 

podziykowal W6jtowi za zaproszenie na sesjy oraz Przewodnicz,!cemu Rady Gminy i soltys 

Annie K wiatkowskiej za towarzyszenie w dniu 1 marca przy objezdzie dr6g powiatowych 

oraz czysciowo dr6g gminnych. 4 n1arca wraz z kierownikiem bazy nr 3 w G,!binie radny K. 
Ledzion objechal wszystkie drogi powiatowe w Gminie Slubice oraz w Gminie G,!bin. Radny 

powiatowy powiedzial, ze sfotografowal wszystkie miejsca, gdzie wymagana jest naprawa 

dr6g min. w miejscowosci Jamno ubytki przy przepustach. Radny poinformowal, ze te ubytki 

mialy bye naprawione a nadal nie s'!. Na pewno w tym tygodniu bydzie prowadzil rozmowy 

z Panem dyrektorem Blaszczykiem, aby te uchybienia byly wykonane. Radny Krzysztof 

powiedzial, ze interpelacjy dotycz'!ce miejscowosci Studzieniec i W6lka zostaly zlozone. 

Radny poinformowal, ze spotkal siy rawniez mieszkaiJ.cami teren6w nadwislaiJ.skich, ktarzy 
wnioskowali 0 poglybienie rzeki WislYj . Radny zloZyI interpelacjy do powiatu w sprawie 

problematyki i poglybienia koryta rzeki Wisly, ale r6wniez poprosil radnych Rady Gminy 

Slubice by zawnioskowali do Prezesa dady Ministr6w oraz Ministra Srodowiska i Klimatu 

o przyspieszenie prac na Wisle, gdyz na razie wykonywanie S,! jedynie male prace 
kosmetyczne. Radny odczytal zlozon,! interpelacje w sprawie rzeki Wi sly . Dodal, iz w tym 

tygodniu wyst,!pi z wnioskiem d~ Mazowieckiego Zarz'!du Drag Wojew6dzkich 
o prace zwi,!zane z wybudowaniem ch dnika od miejscowosci Studzieniec w strony Slubic, 

gdyzjest to droga bardzo ruchliwa i uczszczana przez pojazdy. 
I 
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Przewodnicz,!cy podziykowal radnemu, ze wsp6lnie mogli wykonae przegl,!d zar6wno 

dr6g powiatowych jak i gminnych na terenie Gminy Slubice. PrzewodnicZ'!cy ze swojej 

strony oferuje zawsze pomoc i wsp6lpracy. 

Radny Dariusz Wolinski odpowiedzial, ze Rada Gminy Slubice wiele razy 

podejmowala uchwaly w sprawie poglybiania rzeki Wi sly a od 30 lat nie robi,! nic. W 2002 

roku wprowadzony zostal Nadwislanski teren Krajobrazu, czyli "Natura 2000" gdzie czynnik 

ludzki nie odrywa tu zadnej roli. Na Wisle niewykonywanie s,! zadne prace min: poglybianie 

czy wykaszanie zakrzaczen. Oczywiscie rada bydzie podejmowae uchwaly, starae siy 

wnioskowae 0 wykonywanie jakichkolwiek czynnosci maj,!cych na celu oczyszczenie rzeki 

Wisly. 

Radny Krzysztof Ledzion powiedzial, ze trzeba pr6bowae podejmowae dzialania by 

zapobiec po raz kolejny tragedii jaka miala miejsce 15 lat temu, czy Ii pow6dz - przerwanie 

walu przeciwpowodziowego na Wisle w miejscowosci Swiniary. 

W6jt zabral glos i przypomnial, ze w roku 2024 byla wydana pozytywna decyzja 

srodowiskowa w sprawie poglybiania rzeki Wisly. W6jt dodal r6wniez, ze zostaly wykonane 

prace koncowe w temacie przebudowy drogi 575 w miejscowosci Slubice dotycz,!ce chodnika 

w strony Studzienca. Zostaly wykonane odwierty. W 6jt podziykowal radnemu powiatowemu 

za zaangazowanie i pomoc w realizacjy budowy chodnika. 

W 6jt poprosil mieszkanc6w gminy Slubice 0 segregowanie odpad6w kon1unalnych, 

gdyz segregacja przebiega duzo gorzej niz wczesniej. Mieszkancy przestali segregowae, 

dlatego tez byd,! wprowadzane kontrole. W 6jt poruszyl r6wniez kwestie gospodarstw, kt6re 

maj,! nielicznikowy pob6r wody, aby zglaszae takie osoby. Jesli ktos posiada licznik 

przydomowy a w pomieszczeniach gospodarczych ich nie rna to naleZy to zglosie, gdyz pob6r 

wody powinien bye zczytywany zar6wno z domu jak i z pomieszczen gospodarczych. 

Kontrole zaczn'! siy od gospodarstw, gdzie jest nawodnienie kropelkowe. W6jt poinformowal 

r6wniez 0 tym, iz woda z sieci hydrantowej sluZy do dzialan przeciwpozarowych a nie do 

mycia sprzyt6w rolniczych czy tez napelniania wod,! opryskiwacza. Za niestosowanie siy do 

zasad byd,! kary w wysokosci 5 000 tysiycy zlotych. W 6jt powiedzial, ze kanalizacja 

w miejscowosci Slubice to nie smietnik, aby wrzucae tam butelki plastikowe, czy tez listwy 

meblowe. Generuje to bardzo duze koszty. Byd,! kontrole dotycz'!ce przyl'!czen wody 

deszczowej do kanalizacji. Gdy przy sporych opadach deszczu, pracownicy musz'! jezdzie po 

przepompowniach i sterowae przeplywem wody rycznie, gdyby bylo by to ustawione 

automatycznie to w przeci'!gu dw6ch godzin ilose wody zalala by oczyszczalnie sciek6w. 

Deszcz6wka nie powinna bye odprowadzana do kanalizacji. Za to r6wniez byd,! kary. 
Soltys solectwa Swiniary Ryszard Zi6lkowski poprosil W6jta 0 naprawy 

przeciekaj,!cego dachu w budynku nr 4 w miejscowosci Swiniary - budynek gminny. Soltys 

podziykowal za przywiezienie gruzu na Most6wky tam, gdzie s,! dziury po bobrach. Soltys 

r6wniez podziykowal za podwyzszenie diet dla soltys6w. 
Soltys Solectwa Grabowiec Miroslawa Marcinkowska poprosila 0 r6wniarky na tej 

czysci drogi, gdzie nie jest zalany asfalt od Pani B, gdyz porobily siy tam liczne ubytki. Soltys 

podziykowala za wyciycie zakrzaczen w strony Grabowca oraz poprosila 0 wyciycie 

zakrzaczen w strony Sannik. 
Radny powiatowy Krzysztof Ledzion powiedzial, ze jest to droga powiatowa i zglosi 

wyciycie tych zakrzaczen do powiatu. 

6 



Soltys solectwa Slubice Krystyna Wawrzynczak zglosila zakrzaczenia przy ulicy 

Lqkowej w kierunku lasu. I 
W 6jt odpowiedzial, ze te wszystkie drzewa Sq na gruntach prywatnych, ale postara siy 

w porozumienie z wlascicielami wyciqc te zakrzaczenia. 
Soltys zapytala W 6jta czy jest jakas pomoc, jesli chodzi 0 etemit, kt6ry zalega na 

budynkach. 
W 6jt odpowiedzial, ze co roku systematycznie kazdy z mieszkanc6w kt6ry zdejmie 

eternit zglasza ten fakt do gminy i gmina w przetargu wylania firmy zewnytrznq kt6ra ten 

eternit od mieszkanc6w bezplatnie zabiera. Gmina nie finansuje wymiany dachu ani poszycia 

dachowego, ale eternit odbiera bezplatnie z posesji mieszkanca. 
Soltys solectwa Alfons6w Stanislaw Szymanski poprosil 0 poprawy drogi 

w Alfonsowie, postawienie znak6w drogowych oraz 0 tablicy ogloszen. Soltys zapytal, gdzie 

majq byc oddawac brudne ubrania tzw. tekstylia. 
W6jt opowiedzial, ze na temat dr6g juz siy wypowiadal. Natomiast tekstylia trzeba 

wloZyc w worek i przywiesc na PSZOK w Slubicach do specjalnych kontener6w. Mozna to 

robic w godzinach funkcjonowania Urzydu Gminy Slubice. 
Soltys solectwa Swiniary Ryszard Zi6lkowski poprosil r6wniez 0 podciycie galyzi 

przy wierzbach przy zjezdzie na Rybaki kolo lampy solamej. 

Radny Jacek Domzalowicz poprosil W6jta, aby wplynqc na Zarzqd Dr6g Wojew6dzki 

o oznaczenie tego nielegalnego parkingu naprzeciwko sklepu Minutka w Slubicach. 

W6jt odpowiedzial, ze posiadan1Y parking przy kosciele, z kt6rego mieszkancy nie 

korzystajq a zostawiajq samochody wlasnie na nielegalnyn1 parkingu na przeciwko sklepu. 

Jest tam niebezpiecznie i nietrudno 0 kolizje drogowe. Zapada siy tam r6wniez studzienka 
kanalizacyjna. Nie mozna oznaczyc tego nielegalnego parkingu, gdyz tam nie rna miejsc 
parkingowych, nie da siy tego formalnie oznaczyc. Nie powinna siy tam w og6le parkowac. 

W6jt powiedzial, ze postara siy porozmawiac z zarzqdcq drogi 0 oznaczenie tego miejsca w 

jakis inny spos6b. 

Radna Katarzyna Dudkiewicz poprosila 0 wyr6wnanie drogi na terenie miejscowosci 

Piotrk6wek. Droga jest w cZysci utwardzona a po czysci nie. 

W6jt odpowiedzial, ze droga bydzie podr6wnana. 

Radna Katarzyna Dutkiewicz przypomniala 0 cieknqcym hydrancie na jednej z posesji 
w miejscowosci Piotrk6wek. 

W 6jt odpowiedzial, ze pamiyta. 

Innych pytan i uwag nie zgloszono. 

Do pkt. 13. . I . . ... 
PrzewOdnlCZqcy Rady Gmlny strlerdzll, ze porzqdek obrad XIII SesJl Rady Gmlny 

w dniu 31 marca 2025 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy 
za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom oglqdajqcym sesjy drogq elektronicZllq, 
po czyn1 j e zamknql. 

Protokolowala Przewodnicz~cy Rady Gminy 

Katarzyna Ciastek Przewodniczqcy Rady Gminy 

Waldemar Stariczak
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